
Årsberetning 2021 – Breidablikk Skytebane 

 

Styret på Breidablikk skytebane har i 2021 bestått av følgende representanter: 

Bjørn Lennart Vorre  Lardal JFF                                                                                                                           

Hans Atle Rødal   Lardal JFF                                                                                                                           

Geir Ove Tallakstad Riis  Lardal Revolver og Pistol                                                                                 

Inger Hustuft Aadne  Styrvoll Skytterlag                                                                                              

Ole Jørgen Solli   Styrvoll Skytterlag 

Bruken av anlegget 
2021 har nok en gang vært et år preget av corona og lagene har kun i kortere perioder hatt åpent for 

vanlige treninger. Dermed har også aktivitetene på utleie og eventer vært begrenset. 

Anlegget har aldri vært stengt, men periodevis er det kun de med kodebrikke som har kunnet komme 

og trene på egenhånd. 

Bruken av anlegget er fortsatt meget høy omstendighetene tatt i betraktning. 

 

Litt tall fra banen: 

• Ca. 600 skyttere har deltatt på klubbkvelder, stevner og arrangementer og egentrening. 

• Totalt er det avfyrt 25 232 skudd fordelt slik: 

• 116 skudd avfyrt på 10m 

• 13 744 skudd avfyrt på 15m 

• 6 165 skudd avfyrt på 25m 

•  5 207 skudd avfyrt på 25m viltmål  

Reduksjon med 30% i forhold til i fjor. 

 

Arrangementer som har vært på Breidablikk: 

- Styrvollstevnet 15m (November) 

- 2 utleier av lokaler uten skyting 

- 3 utleier av banen med skyting 

Aktivitetene som er nevnt ovenfor kommer i tillegg til treningskveldene som er tirsdag, onsdag og 

torsdag. 

Dugnader 
Husstyret gjør en del ting underveis med god hjelp av folk i lagene. 

Av de store tingene som er gjort i år ble det investert i lyddemping i taket både i oppholdsrommet i 1. 

etasje og i 2. etasje. Disse skal gjøre akustikken bedre når det er mye folk samlet. Tilbakemeldingene 

har vært gode og folk virker fornøyd.  

Dette var et tiltak som kostet oss ca 50 000,- 

Takk til alle som stiller opp og hjelper til. 



Økonomi 
Vi ser at hallen klarer seg fint med kun de årlige tilskuddene i fra lagene.  

I 2021 ble det valgt å halvere tilskuddet i fra lagene. Om det blir det i 2022 også skal husstyret vedta 
på neste møte. 

Underskuddet for 2021 blir på 67 581,73,- 

Vi kommer innen 15. mars til å søke på tilskuddsordningen for strøm. Der vil vi nok få tilbake noen 
tusenlapper.  

Regnskapet for 2021 kommer til å bli lagt ved årsrapporten som et vedlegg. 

Innvesteringer 
 

For 2022 så har vi ingen store investeringsplaner. 

Men vi har et mål om å øke aktiviteten og tilby utleie og eventer til grupper. 

Dette er gode inntekter som gjør at vi kan holde innskuddene i fra lagene nede. 

Avslutning 
Husstyret syntes hallen står seg godt økonomisk og er også fornøyd med rutinene som er lagd for 

hallen. Det virker på oss som at bruken er enkel og at folk følger de rutiner som kreves for at hallen 

skal være et trivelig sted å komme til og et lett sted å trene om man ønsker. 

Det er viktig at alle klubber og medlemmer etterlever det å ha en ryddig og riktig bruk av hallen. 

Dersom noen tar seg til rette utenfor regelverket eller tildelt plass fører dette fort til misnøye.  

Foreløpig har ikke dette vært noe problem, men det er viktig å ha fokus på dette for å beholde en 

flott hall og et godt forhold lagene imellom. 

TUSEN TAKK FOR HJELPEN alle sammen og lykke til videre med skytesporten. 

 

Husstyret  

25.02.2022  

 

 


